
 

Protokoll från Styrelsemöte den 23/1- 13 

Närvarande: Håkan, Hans, Lotta, Ingela, Björn och Mats 

 

 

Drevprov, denna säsong 

24 genomförda prov så här långt i klubben. Den procentuella andelen prisdrev är låg. 

Utställning 

En hund är anmäld hittills till utställningen Gideå 24/2. 

Ekonomi 

Mats meddelar att ränteinkomsterna är 800:- samt att vi i övrigt har en mkt god ekonomi. 

Styrelsemöten 2013 

Följande möten bestämdes:  Avstämning inför årsmöte 27/2 kl 19.00 

   Årsmöte VTG den 17/3 kl 14.00 

   Styr.möten 15/5, 14/8, 25/9, 11/12. 

Nya medlemmar 

Håkan berättar om nya medlemmar som är på väg in i klubben. Diskuterades hur vi 

säkerställer nya valpköpare att vara med i klubben och dess verksamhet. 

Facebook 

Fördelar – nackdelar diskuterades med att finnas på FB. Beslöts att lägga detta på is tills 

vidare. 

Nya drevprovsreglerna 

Flera klubbar vill att ett beslut skall tas på Beaglefullmäktige ang. de nya drevprovsreglerna. 

Det är för sent att skjuta frågan till ett nytt BF och BF är inte heller ett forum att fatta ett 

sådant beslut. Klubben är positiv till det nya regelverket. Frågan bordlades utan vidare 

kommentarer.  

 

Hans Feldt   Lotta Magnusson 

Hans Feldt    Lotta Magnusson 

Sekreterare    Ordförande 

 

 



 


